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§ 42
Utred behovet av en Funk-tältare

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Ledamoten Tapani Juntunen (SD) anmäler en skrivelse enligt bilaga
att skicka till förvaltningen för beredning.

Beslutsgång
Ordförande Julia Matusenko (S) yrkar att skrivelsen skickas till
förvaltningen för beredning och hör bifall därtill.

Bilaga
Skrivelse, Sverigedemokraterna.
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Bilaga, skrivelse, Sverigedemokraterna

Skärholmens Stadsdelsnämnd
2023-06-15
Skrivelse

Skrivelse - Utred behovet av en Funk-fältare
Under Maj har förvaltningen arrangerat så kallade
Trygghetsvandringar i stadsdelens samtliga lokala centrum.
Vårberg, Sätra, Skärholmen samt Bredäng.
Under en av dessa trygghetsvandringar deltog stadsdelens
äldrefältare och vi hamnade i samspråk med henne. Vi frågade
huruvida funktionshindrade också var föremål för en motsvarande
funktion hos förvaltningen. Vi fick svaret att i dagsläget var inte
funktionshindrade en del av denna verksamhet.
Vi tänker att en potentiell Funk-fältare, har vissa likheter med
funktionen äldrefältare. Vi vill därför att förvaltningen utreder
behovet av en potentiell funk-fältare, Vi vill också att förvaltningen
i denna utredning rådgör med det nyinstiftade funktionhindersrådet
kring behovet och vilken potentiell funktion en sådan funk-fältare
skall ha. Vi vill gärna om förvaltningen ställer sig positiv till en
sådan ny funktion att förvaltningen presenterar de ekonomiska
förutsättningarna med befintlig budget. Det stundar även en ny
period där budget skall tas fram, det är därför angeläget att få
indikationer tidigt om nya resurser behövs.
Mot bakgrund av detta föreslår vi:
Att förvaltningen utreder och presenterar för nämnden om behov
finns av en funk-fältare.

Tapani Juntunen (SD)
Roland Johansson (SD)


